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Mirja Vaittinen esitti huomion, että kunnantalon kohdalle 
valaisinpylvääseen on jäänyt yksi poistettava jouluvalo ja että valoketjuja ei 
ole poistettu valaisinpylväistä eikä Roihankadun lehmuksista. Lisäksi hän 
kertoi, että Simpeleen kyläyhdistyksen koordinoimaan haastekampanjaan 
on ilmoittautunut 10 osallistujaa. Kyläyhdistys on haastanut yhdistyksiä 
pystyttämään valaistuja joulukuusia Roihankadun varteen. 
 
Mirja Vaittinen kysyi Kivijärven toimintakeskuksen korjausten tilanteesta. 
Tekninen johtaja kertoi, että työt ovat edenneet suunnitelmien mukaisesti. 
Korjausten onnistumista on todennettu merkkiainekokeilla, joiden tulokset 
ovat olleet hyviä. 
 
Nuorten vaikuttajaryhmän Veeti Torkkeli tiedusteli onko Lahnasen 
grillikatoksen yhteyteen mahdollista saada roskista alueen siisteyden 
parantamiseksi. Alueen hoidosta vastaa Etelä-Karjalan virkitysaluesäätiö ja 
tekninen johtaja lupasi keskustella asiasta heidän kanssaan. 
 
 
 

    
 

    
 

  
 


